
                      

 

使命 

推廣"平等參與 體育共享"的理念, 使視障朋友能透過體育活動, 恢復自信心及

融入社會。 

工作目標 

(一) 提升盲人對體育活動的認知以促進其融入社會 

(二) 推動盲人在體育發展方面的機會 

(三) 組織及規範盲人體育以達致國際水平 

(四) 提供教練培訓及發展 

(五) 培訓盲人精英運動員參加本地及國際比賽 

(六) 與有關體育團體及非政府社會服務機構共同合作，發掘有潛質之盲人參與

精英運動員訓練 

(七) 與本地及海外各界共同合作為盲人提供體育訓練課程 

會徽是一個舞動的人和眼睛形象構成，體現了香港盲人體育會對盲人的關愛與支

持，表達了本會的性質、宗旨和理念。香港盲人體育會以愛與行動為準備，發揚

盲人自強不息的精神，使他們感受社會賦予的愛，引導他們奮發向上的勇氣和信

心，通過積極健康的體育運動，通往光明人生之路。 

會徽選用紫色、橙色為標準色，寓意著愛心和溫暖，代表運動的友情和關愛。文

字與圖形結合新意和美觀。 

 

 

 

 



 

 

Mission 

To promote Equal Participation and Sports for All  

Objectives 

1) To raise awareness of sports practice for people with visual impairment so as to achieve 

their best possible integration. 

2) To promote and contribute to the development of sport opportunities for people with 

visual impairment. 

3) To structure and regulate sports for people with visual impairment at international level. 

4) To provide coach education and development. 

5) To train elite athletes with visual impairment to take part in local and international 

competitions. 

6) To work closely with related sports organizations and NGOs rendering social services 

for the visually impaired in the identification of their talents for elite sports training. 

7) To co-operate with different sectors of the community, both local and overseas, in 

providing sports training programmes for people with visual impairment. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Donation Form  捐款表格 

(請以正楷填寫表格) 

隊名 Team name：                                 

參加者姓名 Name：    __________   __ (個人組別使用) 

聯絡人電話 Tel：      __________     

聯絡人地址 Address : 

________________________________________________________________________________ 

________________________________________________________________________________ 

(寄回收據之用 for receipt only) 

 贊助人姓名 Donor Name  日間聯絡電話 Tel 贊助金額 Amount 收據 receipt（） 

1     

2     

3     

4     

5     

6     

7     

 

Total Amount 贊助總額：HK$_____________________________ 

捐獻方法 Donation method： 

 □劃線支票 (抬頭請寫：「香港盲人體育總會」或 

  「Hong Kong Blind Sports Federation」 

□ Crossed c hec k (made payable to: "Hong Kong Blind Sports Assoc iation or  

 □ 銀行直接存款：香港匯豐銀行 808-423511 -001  

□ Direc t Bank: HS BC in Hong Kong 808-423511-001  

  (請將銀行入數紙連同此表格傳真或寄回本會) 

(Please bank-in s lip together w ith this  form by fax or  mail to about address)  

 



電話 tel: 2789 3383    傳真 fax: 3005 7110    熱線 hot line: 2789 1232 

郵箱 email:  info@hkbsf.org.hk  網址website: hkbsf.org.hk  

會址 adrress︰九龍長沙灣道 833 號長沙灣廣場 2 期 7 樓 713 室  

Address: Unit 713, 7/F, Tower 2, Cheung Sha Wan Plaza,  

833 Cheung Sha Wan Road, Kowloon, Hong Kong 

 

 

*    如有需要，請自行影印此贊助表格。隊際可共用一張贊助表格。 

*    請集齊善款，以支票或以現金直接存銀行賬戶之入數紙連同贊助表格於 2013年 5月 1日前

寄回。 

* 捐款滿港幣一百元者，方獲得免稅收據。如需收據，請於收據欄中填上“”號。 

 

 If  necessary, please copy this sponsorship form. Team shared a sponsorship form.  

 Please collected donations,  by check or direc t depos it bank account in c ash into the 

number of  rec iept mail on before May 1, 2013 together w ith the sponsorship form.  

 Donations of HK $ 100, c an be tax deductible. For receipt, pls mark on the receipt 

column insert as well. 

http://hkbsf.org.hk/index.php?route=contactus/contactus
http://hkbsf.org.hk/

